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Andrzej Gotqbieski
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Pan

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclowek

Szanowny Panie Prezydenci

W imieniu mieszkadcdw i spolecznoici uczniowskiej Wloctawka zwracam sig z profba o
wybudowanie przej6cia dla pieszych na ulicy tqskiej przy Zespole Szk6l Katolickich im. ks.

Jana Dlugosza w obrqbie skrzyiowania z ulicq Stanislawa Bechiego .

Codziennie przez to miejsce przechodzq uczniowie z Zespolu Szkol Katolickich im. ks. Jana

Dlugosza, LMK, Zespofu Szkdt Technicznych oraz Zespotu Szk6t Chemicznych im. M. Curie. W
tym miejscu dochodzi do czqstych wypadk6w z udzialem kierowc6w i pieszych. Pobudowanie
przejScia dla pieszych jest zapewnienie uczniom bezpiecznego dotarcia do szkoly i do domu
po skoriczonej nauce w szkole.
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